
FAU-møte - skoleåret 2022/2023  

Tid: 20.april 2023 Kl.18:00-20:00 
Sted: Personalrommet Skjold skole 
 
Til stede:  
Rektor Reidun M. Fedje og avdelingsleder og påtroppende rektor Karianne Lyngtun 
1a  Andreas Sælen  
1b Wendy Gerrits 
2a Sindre Fjeldstad Bjørke 
2b Karl Trygve Druckrey-Fiskaaen  
3a Annelin Skjei  
3b Vilde Ø. Gustavsen 
4a Ingrid Merete Hjelle (Leder) 
4b Frode Arnesen (stand in for vara) 
5a Tariq Alhadi 
6a Marianne H. Myhren 
7a Tina Todnem 
 
Fravær:  
7b Ove Hanstvedt 
6b Rune Blankholm 
5b Jan Frode Stuldalen 
 
Agenda:  
 
Sak 50-22/23  Rektor har ordet 

Overgangsfase for rektorskifte  
Skolens prioritet på utviklingsområde på det pedagogiske arbeidet: 
● Lesing og ny leseplan 
● Digital kompetanse 
● Tverrfaglig tema 
● “Alle skal med”: Varierte arbeidsmåter/tilpasset opplæring, 

spesialundervisning og vurdering 
● Satsing på realfag og naturfag 
● Faggrupper i praktiske fag 
● Engelsk 

 
Presentasjon av ny rektor: Karianne Lyngtun 
8.juni er det Karianne som stiller som stedfortreder for rektor på 
møtet vårt.  
Ny avdelingsleder blir annonsert snart. 

 
Sak 51-22/23  Kvalitetsoppfølging: Skolen bistår med tips, medvirkning skal ha økt 

fokus i skolene. Denne tilbakemelding kom for sent til FAUs arbeid 
med undersøkelsene, men vi tar det som innspill og leder legger frem 



fokusområdene på kvalitetsoppfølgingsmøtet basert på 
tilbakemeldingene fra klassekontaktene.  
Diskusjon rundt foreldre- og elevundersøkelsen 

Sak 52-22/23    Godkjenning av innkalling og dagsorden- godkjent 
 
Sak 53-22/23    Godkjenning 230216 Møtereferat FAU.docx - godkjent 
 
Sak 54-22/23   Status økonomi v/kasserer 

Ove har meldt fravær, så ingen statusoppdatering, men det ble meldt 
om utgifter til sjakkkurs, Barnevakten.no og blomster, samt innkjøp til 
17.mai.  

 
Sak 55-22/23   Valg av FAU-representanter, vara og oppmøte: 

De fleste klassene har valgt nye og de blir invitert på møte 8.juni.  
En klasse har ikke vært representert verken ved representant eller 
vara på noen møter i dette skoleåret 

 
Sak 56-22/23   Støtte skikort 7. trinn skidag: Forslag vedtatt. Leder ber skolen sende 
   faktura/kvittering til FAU 
   Fast beløp pr år til hver klasse/trinn?- Avslår forslag. 
 
Sak 57-22/23    Informasjon fra gruppene: 

Aktivitet:  
- Arrangerer «Barnevakten» 3.mai. Fysisk i gymsalen. Info 

allerede nå ut til foreldre om å holde av dato, detaljer kommer 
senere. Målgruppen er fra 4.TRINN, men alle er velkomne. Info 
kommer på Vigilo.  

- Sjakkurs- det går sin gang. God påmelding. 3 kurs- 1.-4.trinn. 
Tilbakemeldingene er bra. 

 
  Trafikk/HMS: intet nytt.  
   

Natteravner: det går sin gang- det kommer info på foreldremøte 
6.trinn 

  
17. Mai- går sin gang 

 
Sak 58-22/23   Utkast oppgaver klassekontakter : 

Positive tilbakemeldinger, legge til: Opprette og administrere en  
kommunikasjonskanal for foreldre i klassen (f.eks FB), oppdaterte 
klasselister eller skaffe til veie ved behov i samarbeid med 
kontaktlærer. 
Skolen vurderer å opprette et fast møtepunkt med klassekontaktene 
 
 
 

 

https://docs.google.com/document/d/182wxB1LIWuQSDTN2VX5LuIgLXJFVerwP/edit?usp=share_link&ouid=102824959490901223584&rtpof=true&sd=true


Sak 59 -22/23   Eventuelt 
En liten oppsummering fra SU- møte som var like før FAU-møtet:  

● Saker fra elevrådet.  
● Saker fra skolen, bl.a åpningstider for SFO- 07:15- 16:30. 

Stengt i julen.  
● Gjennomgang av skolens leseplan. Mål: Skolen vil bli en 

dysleksivennlig skole.  
● Gjennomgang av antimobbeplan. 
● Hvordan kan foreldre bidra til et godt skolemiljø—bruke 

klassekontaktene 
● Uteareal- rektor følger opp 
● Tilbakemelding fra 7.klasse-elev om god trivsel på skolen. 
● Aktivitetsleder- f.eks elever på mellomtrinnet får ansvar for 

ulike aktiviteter i friminuttet mtp inkludering. Dette er ikke 
bestemt, men noe skolen skal diskutere nærmere 

 
   Det er ønskelig at referatene sendes ut på Vigilo, leder formidler dette  
   til skolen  
 
 
Til neste møte 8.juni kl.18:00-20:00:  
Sette årshjul for 23/24 på neste møte 
HMS gruppen tar med is eller tilsvarende kos til siste møte før sommerferien 
 

 
 

 
 


